
Assemblea Ecoxarxa 9/11/2018 

Valoració Punt d’Intercanvi 
● El PI ha arrencat a tope. La inauguració molt bé i el segon dia també ha vingut molta 

gent. Hem fet membres nous i ha despertat molt interès. S’han apuntat més de 10 
persones noves. 

● Hem sortit a varis mitjans de comunicació: el reportatge de l’ACN ha sortit a nació 
digital, vilaweb, CCMA. 

● Les comandes al final les fem també virtuals, ja que ens ha semblat que només virtual 
no funciona prou bé. 

● La feina de gestió és més gran del que s’havia pensat, per la complexitat de mantenir 
l’inventari de tots els productes en estoc i dipòsit. 

● Hem gastat gastat 300,4€ amb el PI. 

Més coses PI 
● Surt la idea de fer una panera del PI per l’època de nadal. 
● Farem un cartell genèric del PI per poder fer-ne difusió. 
● Fem un cartell per a que es vegi l’entrada des del C/St Miquel. 

Més coses 
● Mirem de fer una nova edició del butlletí (esteve) 
● Estaria bé tenir la llista de “demandes”, especialment la dels productors del l’Ecoxarxa. 
● La gent de Moià té € de l’ecoxarxa, de quan van fer el punt local, però ara està parat. 

Aniria bé de recuperar-ho i regularitzar l’usuari “Euro Moià”. 

Mercat del 24 
● Les altres xarxes de moneda social no han respost massa a la crida. Potser la gent de la 

Garrotxa tenen producte que ens podrien oferir en moneda social (Francesc hi parla). 
● Aprofitem que fem el mercat per explicat el PI. 
● Demanem als DJ de Moià si volen venir a punxar (aina). 
● Falta fer cartell (esteve) i la difusió habitual. 

Ateneu la Sèquia 
L’ateneu ens demanen quina involucració podem tenir: 

● Torns (4 l’any com l’any passat, 2n o 4t divendres de mes) 
● Neteja (Pati d’aquí + manteniment) 
● Manteniment (el que ens toqui, com l’any passat). 



Mercat d’Intercanvi 
● L’AAVV de la sagrada família i la plataforma SAFA fan un mercat d’intercanvi el 29 de 

desembre. Volen que fem una xerrada i que hi participem. Ho xarren amb el Francesc. 
 


